
Protokoll nr 10/2024 
 
Protokoll fört vid extra styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih-Tzu  
2024-07-25 
 
Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Anette Håkansson, Katina 
Wiberg, Rose-Marie Johansson, Viktoria Frimodig, Yvonne Rask, Lillvi Dellgren Nina 
Lundblad. 
Anmält förhinder: Leslie-Anne Bergqvist 
  
1. Mötets öppnande 
 
Ordförande Petra  öppnade möte och hälsade alla deltagande välkomna 
 
2. Våra utställningar i Piteå och Västerås. Tar även upp Tibethund 2.0 och Högbo 
 
Piteå 
 
Vi måste skriva ihop en riktig menande ursäkt till vår domare. 
 
Vår special i Piteå blev ju inställd på grund av få anmälningar. Rose-Marie skulle ta hand om 
vår domare Dimitry van Raamsdonk men hon blev sjuk och fick aldrig ordnat med någon 
ersättare.  Domaren var på utställningsplatsen och han var med på domarmiddagen. Han 
tycker att han blev dåligt omhändertagen av oss ( SST ) och uttryckte sitt missnöje över 
detta till andra domarkollegor. Så vi har nu en fullt förståligt mycket missnöjd domare.  
Magdalena har sagt hon kan hjälpa till men hon har fått stort engagemang i Södra Norrlands 
kennelklubb så hon har lämnat besked att hon inte kunde hjälpa till. Då skulle man kunna ha 
en plan B och kontakta Barbro Groth så hon kunde vara beredd på att hjälpa till men hon 
kontaktades inte förrän på fredagen. Men det är alltid lätt att vara efterklok. 
Mycket olyckligt att det blivit så här. 
 
Petra sätter ihop en text som hon sen skickar ut för oss i styrelsen att känna om vi tycker att 
ursäkten känns rätt och uppriktig. 
 
Västerås 
 
Petra har bara hört positiva ord om vår utställning i Västerås. Än en gång missade vi att ta 
kort med Monsters priser på.  
Tyvärr hade det kommit med priser på foder som inte är Monster och det är INTE tillåtet. 
Eva-Lena hade besällt både HP och CK rosetter. 
 
Tibethund 2.0   24/8 
 
Vi behöver fortfarande hjälp med utställningen. Lennart och Anna Blad hjälper till denna 
gången också. Yvonne hjälper också till. Lillvi kan hjälpa till i sekretariatet med att dela ut 
nummerlappar och vaccinationskontroll. Tånga Heds Cafeteria är öppen under 
utställningen.  



Katalogen trycks gemensamt med de övriga raserna, vi ansvarar för våra anmälningar och 
har lite historik med i vår del av katalogen. Det finns ingen möjlighet att förlänga anmälan 
då katalogen samtrycks med övriga raser. Petra har med lite material från förra Tibethund. 
Vi ska höra med Monster om de vill sponsra hela utställningen då det inte är någon annan 
foderleverantör. 
Petra har ett förslag att vi försöker sälja det stora vita tältet efter utställningen. Det hade 
varit bra om någon på utställningen ville köpa det, för då får vi hjälp med att plocka ner det. 
Lägga ut att man får med sitt namn i katalogen om man sponsrar rosetter till utställningen. 
 
Högbo 8/9 
 
Yvonne kontaktar Magdalena och ber om hjälp med att öppna anmälan på hemsidan. Matz 
Andersson har sagt att han kan hjälpa till men behöver någon mer. Yvonne kontaktar Matz 
och stämmer av med honom. Vi lägger ut på Facebook och ser om det finns någon som är 
intresserad av att hjälpa till. Yvonne meddelar att de fått tag på en ringsekreterare till.  
Rosa har koppel till priser till Högbo och Vilsta. 
 
Rallylydnad  28-29/9 Kungsbacka 
 
Detta är den sista rallylydnads tävlingen. Vi behöver fortfarande funktionärer som kan 
hjälpa till båda dagarna. Rose-Marie kolar upp om Sstripe fungerar. 
 
Petra passar även på att påminna om att manusstopp för Bulletinen nr 3 är 1 augusti, skicka 
gärna in material. 
 
3. Avslutning 
Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet. 
 
4. Nästa möte 
 
Nästa möte är tisdag 6/8 kl 19 
 
 
 
………………………………….    …………………………………… 
Protokollförare     Justeras 
Lillvi Dellgren      Petra Forslund 
       Ordförande 
 
 
 


